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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány pedofil állami tisztségviselő és fideszes politikus 
esetét tussolták még el?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

 

A magát a családok és a gyermekek védelmezőjeként hirdető Orbán-kormányról ismét kiderült,
hogy  valójában  a  gyerekbántalmazókat  és  a  pedofilokat  védelmezi.  A  pedofil  volt  fideszes
diplomata,  Kaleta  Gábor,  a  saját  nevelt  lányát  molesztáló  egykori  alpolgármester,  az  üllői
környezetvédelmi  bizottságban  tanárként  dolgozó,  13  éves  diákjával  folytatott  szexuális
visszaélésért följelentett fideszes volt külsős tag, és a fideszes Simon Róbert Balázs országgyűlési
képviselő korábbi parlamenti titkára után újabb, a Fideszhez köthető állami tisztségviselő bukott le
gyermekpornográfiával. Sajtóhírek szerint pedofil videófelvételeket és képeket találtak a Nemzeti
Földügyi  Központ  volt  elnökének  munkahelyi  laptopján.  Arató  Gergely  képviselőtársammal
parlamenti írásbeli kérdések útján próbáltuk tisztázni a pedofil kormánytisztviselő kilétét, ám önök
a titkolózást választották.

 

Ez az ügy is annak bizonyítéka, hogy a pedofilok ott  bujkálnak az Orbán-kormány körül és az
állami szervek soraiban. Úgy vélem, itt  az ideje,  hogy az Orbán-kormány önvizsgálatot tartson:
miért bukkannak föl a kormány és a kormánypárt környezetében sorra olyan tisztségviselők, akik
titokban gyermekpornográf tartalmakat rejtegetnek? A magyar embereknek joguk van választ kapni
arra, hogy ki a legújabb pedofil kormánytisztviselő, hiszen joggal tartanak attól, hogy ő is megússza
majd a valódi felelősségre vonást, mint a börtön elől kimentett Kaleta Gábor.

 

Kérdezem Önt:



1. Ki a legújabb pedofil kormánytisztviselő?
2. Miért nem világítják át alaposabban a kormánytisztviselőket, akik között további pedofilok

rejtőzhetnek?
3. Van-e tudomásuk a kormányban és az állami intézményekben dolgozó további 

pedofilokról?
4. Hány pedofil állami tisztségviselő ügyét titkolták még el a magyar emberek elől?

 

Budapest, 2023. október 12.

 

 

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes

Demokratikus Koalíció
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